
I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW  

DZIELNICA TUCZNAWA – BUGAJ – SIKORKA – spotkania projektowe 

Data:  11.09.2017 r. 

Miejsce: Tucznawa, Szkoła Podstawowa Nr 23, ul. Idzikowskiego 139 

Godzina: 17:00 

Spotkanie nr: 1 

Prowadzący: Sylwia Szałwińska 

Liczba uczestników: 2 

Ilość zgłoszonych pomysłów: 3 

Link do mapy pomysłów: 

https://www.google.pl/maps/@50.3910886,19.3123272,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s1r

yMrL-9PY_GHEw-di4LjQKJg0EI?authuser=1 

Raport z mapowania: 

https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/54/tucznawabugajsikorka.html 

 

Co ustalono: 

W spotkaniu prócz animatora brali udział architekt z Fundacji Napraw Sobie Miasto.  

Omówiono poszczególne projekty wybrane do realizacji: 

1. Projekt doposażenia filii biblioteki znajdującej się w Tucznawie. Kierownik filii 

biblioteki przedstawiła pokrótce w jaki sposób zostaną wydatkowane przekazane 

przez mieszkańców fundusze w ramach DBP. Pieniądze zostaną przekazane na 

doposażenie biblioteki w księgozbiór oraz zakup tablicy interaktywnej wraz                             

z rzutnikiem.  

 

Biblioteka zobowiązała się, że w proces zakupu książek zostaną włączeni wszyscy 

czytelnicy, poprzez wyłożenie „urny” do której będzie można wrzucać kartki                         

z życzeniami dotyczącymi zakupu wybranych pozycji książkowych. Ponadto 

przedstawiono, iż na pewno będą dokupione kolejne części już posiadanych                          

w bibliotece tytułów – celem uzupełnienia serii wydawniczej.  

 

Projekt doposażenie biblioteki w kształcie przedstawionym przez kierownika filii 

biblioteki został zaakceptowany przez uczestników spotkania. Kwota jaką na ten cel 

przeznaczono to 22 070,19 zł. 

 

https://www.google.pl/maps/@50.3910886,19.3123272,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s1ryMrL-9PY_GHEw-di4LjQKJg0EI?authuser=1
https://www.google.pl/maps/@50.3910886,19.3123272,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s1ryMrL-9PY_GHEw-di4LjQKJg0EI?authuser=1
https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/54/tucznawabugajsikorka.html


2. Budowa Parku Rozrywki Tucznawa – Bugaj – Sikorka. Zgodnie ze złożonym 

pomysłem realizacja tej inwestycji miałaby odbywać się na podstawie projektu 

architektonicznego, wykonanego w ramach I edycji Dąbrowskiego Budżetu 

Partycypacyjnego. Mieszkańcy zostali poinformowani, iż w związku z upływem 

wymaganego przez prawo czasu projekt ten zdezaktualizował się. Dlatego lepiej 

będzie, aby posłużył on jako punkt wyjścia do dyskusji i zaprojektowania placu zabaw 

od nowa. Projekt ten został mieszkańcom szczegółowo przedstawiony i omówiony. 

W dalszej części spotkania uczestnicy wybrali się na spacer badawczy, celem 

szczegółowego omówienia projektu. Z rozmowy i odpowiedzi na te pytania można 

przedstawić następujące wnioski: 

 Głównym miejscem wspólnych spotkań mieszkańców jest teren OSP Tucznawa.                  

To tutaj odbywają się główne imprezy organizowane wspólnie dla dzielnicy. W 

budynku OSP Tucznawa znajduje się również biblioteka oraz świetlica środowiskowa. 

Teren wokół OSP jest bardzo ważny dla mieszkańców. 

 Plac zabaw dla dzieci z Tucznawy, Bugaja i Sikorki jest dla mieszkańców bardzo 

potrzebny. Mieszkańcy zauważyli, że wprawdzie jest plac zabaw przed budynkiem 

OSP Tucznawa, ale jest on stary i słabo doposażony. Niewątpliwie przydałby się nowy, 

nowoczesny plac zabaw, ale mieszkańcy zastanawiali się, czy miejsce wskazane przez 

wnioskodawców pomysłu i architekta, który w ramach I edycji DBP tworzył projekt, 

jest na pewno dobre. Mieszkańcy obawiali się, czy teren ten nie jest zbyt nierówny 

oraz czy nie jest za bardzo zalesiony, co mogłoby wiązać się z nadmiernymi kosztami 

związanymi z wycinką drzew. Poza tym mieszkańcy sygnalizowali, że nie są 

zwolennikami wycinki drzew i woleliby pozostawić parkowo - leśny charakter tego 

terenu. Mieszkańcy sugerowali również, że być może bardziej zasadne byłoby 

przeniesienie tej inwestycji na teren znajdujący się przed OSP z równoczesnym 

wyremontowaniem sceny i zadaszeniem obszaru do wspólnych zabaw. 

 W ramach projektu przewidziano budowę siłowni plenerowej. Jednakże                                 

w międzyczasie taka siłownia powstała obok boiska sportowego, dlatego mieszkańcy 

wskazywali na bezzasadność tej inwestycji na terenie placu zabaw.  

W związku z tym, że dyskusja nad realizacją tego projektu przyniosła wiele pytań                         

i wątpliwości mieszkańcy wraz z animatorem i architektami doszli do wniosku, że należy 

powtórzyć to spotkanie w gronie większej ilości mieszkańców.  Dlatego też postanowiono 

przygotować spotkanie jeszcze raz a animator i obecni mieszkańcy zadeklarowali,                      

iż postarają się jak najszerzej rozpropagować to spotkanie, aby można było podjąć 

decyzje w tym przedmiocie w większym gronie osób. Zaproponowano również, aby 

następne spotkanie odbyło się w siedzibie OSP Tucznawa. Na tym spotkanie zakończono. 

 

 


